
Zápisnica 
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ, Hargašova 5, Bratislava  

Dátum:    13 október 2021 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

Program:  
1. Otvorenie 
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti školskom roku 2020/2021 
4. Informácia o rozpočte ZŠ a MŠ na rok 2022. 
5. Stavebná činnosť v areáli školy 
6. Informácia z rodičovských združení 
7. Rôzne 
8. Záver 

1. Otvorenie 
V úvode zasadnutia predseda RŠ privítal prítomných hostí a členov RŠ. Takisto zablahoželal pani 
riaditeľke PaedDr. Zuzane Kaliarikovej k opätovnému vymenovaniu do funkcie riaditeľky školy. 

2. Schválenie programu zasadnutia. 

Predseda RŠ v  krátkosti predstavil program dnešného zasadnutia. Pôvodný program bol 
zmenený. Pôvodný bod: Informácia o hospodárení v prvom polroku, bol nahradený bodom č. 4. 
Informácia o rozpočte ZŠ a MŠ na rok 2022. 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti školskom roku 2020/2021 

Správa bola poskytnutá členom RŠ vopred. Riaditeľka školy predstavila najzávažnejšie body 
správy. Zástupkyňa riaditeľky informovala hlavne o mimoškolských aktivitách a výsledkoch 
žiakov v rôznych súťažiach. Zástupkyňa pre MŠ informovala o výchovno-vzdelávacom procese 
v MŠ. Správa je v plnom znení zverejnená na adrese: 
https://zshargasova.edupage.org/a/dokumenty 
Po krátkej diskusii správa bola schválená. 

4. Informácia o rozpočte ZŠ a MŠ na rok 2022 

Návrh rozpočtu bol predložený členom RŠ vopred. Po predstavení správy ekonómkou ZŠ a MŠ 
Pani Horváthovou sa k správe diskutovalo.  
Členovia RŠ  sa  zaujímali o: 

https://zshargasova.edupage.org/a/dokumenty


- o zabezpečení financovania pre vnútorné vybavenie novobudovaných tried. Toto je zabezpečené 
v rámci projektu a pre 4 triedy už vybavenie existuje. 
- doplnenie do rozpočtu financie na školu v prírode a lyžiarsky výcvik a to aj pre triedy, ktoré ho 
kvôli pandémie neabsolvovali. Financie na toto sú požadované z MŠVVaŠ SR. 
- stojany na kolobežky. Budú dobudované v krátkej dobe. 
- doplnenie do rozpočtu položky na zakúpenie pracovných zošitov. RŠ po diskusii, v ktorej 
zaznelo aj to, že tým by sme boli unikátni poverilo predsedu rady školy rokovať o tomto so 
zostavovateľmi rozpočtu. 

5. Stavebná činnosť v areáli školy 

O tomto bode informoval starosta mestskej časti pán Jozef Krúpa. K informácii bola krátka 
diskusia, v ktorej pán starosta doplnil niektoré informácie, ktoré neboli v jeho úvodnej 
informácii. 

6. Informácia z rodičovských združení 

Pni riaditeľka informovala, že z rodičovských združení nie sú nejaké požiadavky, ktoré by bolo 
treba riešiť na RŠ.  Konkrétne požiadavky ako sú skrinky v triedach v hale, vetranie v triedach, 
germicídne žiariče v hale a podobne sú už v štádiu riešenia.  

7. Rôzne 

Niektoré veci patriace do bodu rôzne boli diskutované pri predchádzajúcich bodoch. Zaznela 
požiadavka na organizovanie testovanie Kompara aj pri nižšom počte záujemcov, s možnosťou 
doplatenia si. 

8. Záver 

Predseda RŠ sa poďakoval prítomným  hosťom, členom RŠ a ukončil zasadnutie RŠ.  

V Záhorskej Bystrici dňa  20. 10. 2021 

Zapísal a overil: Jozef Masarik 


